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جشنواره کن 2019 به روزهای آخر رسید 

جایزه عجیب تارانتینو

شهروند| در روزهــای پایانی جشنواره کن 2019 
یکی از خبرهای بامزه ، جایزه عجیبی است که کوئنتین 
تارانتینو برنده شده است. او در این جشنواره برای فیلم 
»روزی روزگاری در  هالیــوود« جایــزه »نخل طلای 
سگ« را دریافت کرد. این جایزه برای نخستین بار در  
سال ۲۰۰۱ به جشنواره کن اضافه شد که به یک سگ 
در یک انیمیشن یا یک فیلم سینمایی داده می شود. 
حیوان خانگی شــخصیت کلیف بوت که برد پیت آن 
را ایفا کرده بود، این جایــزه را که به صورت یک قلاده 
اســت، برای بازی در چندین سکانس حیاتی دریافت 
کرد. تارانتینو پس از دریافت جایزه توســط این سگ 
گفت: »می خواهم از هیأت داوران از اعماق قلبم تشکر 
کنم. حداقل دست خالی به خانه نمی روم. هیچ ایده ای 
ندارم که ما قرار است فاتح نخل طلا باشیم یا نه، اما فکر 
می کنم بسیار خوش شانس هستم که جایزه نخل سگ 

را دریافت کرده ام.«
برزیلی ها جایزه بهترین بازیگر زن را بردند

مراســم داوری بخش نوعی نگاه جشنواره فیلم کن 
۲۰۱۹ یک شــب زودتر از بخش اصلی این جشنواره 
برگزار شــد. در این بخــش فیلم »زندگــی نامرئی 
یوریدیس گوســمائو« ســاخته کریم آینوز از برزیل 
همه رقیبان خود را کنار زد و موفق به کســب جایزه 
این بخش شــد. این فیلم ملودرامی درباره دو خواهر 
در دهه ۱۹۵۰ در ریودوژانیرو و ششــمین فیلم بلند 
کارگردان ۵۳ ساله برزیلی است. نادین لبکی فیلمساز 
لبنانی که ریاســت هیأت داوران این بخش را برعهده 
داشت، اســامی برندگان را اعلام کرد که در میانشان 
»ژاندارک« برونو دومون و فیلم مســتقل »بالا رفتن« 
هم جای داشــت.  کارگــردان »کفرناحــوم« و گروه 
داورانش از میــان ۱۸ فیلم بلند این بخش، برندگان را 
تعیین کردند. بخش نوعی نگاه در کنار بخش مسابقه 
و سینه فونداسیون بخش های رقابتی رسمی جشنواره 
کن را تشــکیل می دهند. جایزه دوم هیأت داوران به 
»آتش خواهد آمد« ساخته الیور لاکس از فرانسه اهدا 
شد. کانتمیر بالاگوف فیلمساز ۲۷ ساله روسی نیز جایزه 
بهترین کارگردانی را برای فیلم »قد دراز« دریافت کرد. 
این درام درباره دو زن جوان اســت که در دوره پس از 
جنگ جهانی دوم باید زندگی شــان را دوباره بسازند. 
»آزادی« ساخته آلبرت ســرا فیلمساز اسپانیایی نیز 
جایزه ویژه گروه داوری را برد و »ژاندارک« به کارگردانی 
برونو دومون با تقدیر ویژه داوران روبه رو شــد. جایزه 
بهترین بازیگر به کیارا ماسترویانی دختر کاترین دونو 
بازیگر پرآوازه فرانسوی و مارچلو ماسترویانی فیلمساز 
شــهیر ایتالیایی برای بازی در »در شــبی جادویی« 

فیلمی کمدی از کریستوف اونوره تعلق گرفت.
دوستی و دشمنی راکی با آرنولد

سیلوستر اســتالونه، بازیگر و کارگردان ۷۲ساله 
آمریکایــی که برای حضور در برنامه بزرگداشــت 
خود دیــروز به جشــنواره کن رفته بــود، در یک 
نشست پرســش و پاســخ درباره ایده جدیدی که 
برای راکی دارد و همچنین دوستی و دشمنی اش 
با آرنولد شوارتزینگر صحبت کرد. او گفت که قصد 
ندارد در قسمت های بعدی »کرید« بازی کند و در 
عوض یک ایده فوق العاده برای راکی دارد که حتی 
اگر ساخته هم نشــود، می داند به درد می خورد و 
جواب می دهد:  »راکی قرار نبوده هرگز یک چهره 
و قهرمان سیاســی باشــد، مردم می گویند راکی 
راستگراســت اما از نظر من یک مرد ســاده است 
که با ذهنیتی خاص رشد کرده و اصلا یک حیوان 
سیاسی نیست. بنابراین وقتی پرچم آمریکا را دور 
خودش می پیچد، فکر می کند دارد کار درســت را 
انجام می دهد. هروقت بوکسورها پرچم کشورشان 
را ســر دســت می گیرند، یعنی یاد گرفته اند این 
کار را بکنند.« بخشــی از پرسش و پاسخ استالونه 
با خبرنگاران به ماجرای بازیگرشــدن و رقابت او با 
آرنولد شــوارتزنگر اختصاص داشت. ستاره اکشن 
۷۲ساله با اشاره به مشــکل مادرزادی خود گفت: 
»واقعا نمی توانســتم خوب حرف بزنم و وقتی در 
آگهی های تبلیغاتی چیــزی می گفتم، هیچ کس 
متوجه حرف هایم نمی شــد. به همین دلیل اصلا 
تصور هم نمی کــردم وارد دنیای فیلم و ســینما 
بشوم؛ چه برسد به این که در بازیگری به موفقیت 
هم برسم. رقابت دیروز و دوستی امروز به هر دونفر 
ما برای موفقیت در حرفه مان کمک کرد. هرکسی 
برای بهترشدن و پیشرفت کردن نیاز به یک رقیب 
و دشــمن دارد و اگر من آرنولد را نداشــتم، یک 
دشمن برای خود می ساختم. او در آن سال ها همه 
چیز من را دزدید اما امروز دوســتانی بسیار خوب 

هستیم و شک ندارم من از او بهترم!« 

هیجان انگیز

شهروند| ابراهیم داروغه زاده، معاون ارزشیابی و نظارت سازمان سینمایی و دبیر جشنواره فیلم فجر 
درباره فساد مالی  هادی رضوی، تهیه کننده سریال »شهرزاد« و هجمه  برخی افراد به بازیگران این سریال 
در توییتر نوشت: »این همه دستگاه های نظارتی و قضائی کشور تازه متوجه اختلاس بانکی  هادی رضوی 
شده اند، چرا انتظار داریم کارگردان و بازیگران سریال »شهرزاد« چهار سال پیش متوجه این موضوع شده 
باشند؟! پرونده های قضائی مفسدین اقتصادی را چماقی بر سر اهالی سینما نکنیم.« این حرف ها درحالی 
است که از چند روز گذشته رسانه ها انتقادات تندی را نسبت به چهره هایی مانند ترانه علیدوستی و دیگر 

بازیگران سریال شهرزاد مطرح کردند.

حمایت 
داروغه زاده از 
ترانه علیدوستی 

ره
چه

پولاد امین| رضا یزدانی را سال هاســت می شناسیم. 
خواننده ای که در آلبوم های نخســتش تنها سلیقه های 
جدی و متفاوت را هدف گرفته  بود، اما وقتی در ســینما 
تیتراژ فیلم های مهمی را خواند و راه به سریال ها باز کرد، 
مسیر شهرت را با سرعتی  باورنکردنی طی کرد، تا حدی 
که بیراه نیســت اگر بگوییم امروز یکی از محبوب ترین 
نام های   موســیقی ما همین رضا یزدانی  است.   یزدانی از 
همان سال های آغاز سودای سینما را نیز داشت. حقیقتش 
اول بار برای بازی در فیلم سربازان جمعه مسعود کیمیایی 
 انتخاب شــده بود که آن همکاری مقدور نشد. بعدتر در 
حکم این اتفاق افتاد و هم زمان، یزدانی تا چند ســال بدل 
شد به خواننده  تیتراژهای فیلم های مسعود کیمیایی که 
می دانیم و می دانید چقدر به این مقوله حســاس است و 
همین هم مبین ارزش های رضا  یزدانی است که سلیقه ای 
چنان سختگیر و کمال گرا را سال های سال راضی کرد. رضا 
یزدانی در سال های اخیر بازیگری را جدی تر دنبال کرده. 
این روند اما با ایفای نقش او در ســریال از یادها رفته برای 
مردم  روشن شده. در نقش یک شازده متفاوت که می تواند 
به واسطه تفاوت هایی که با شازده های همیشگی تلویزیون 
ایران دارد، برای  بســیاری از مردم خاطره ســاز باشد. با او 
درباره آخرین تجربه اش در وادی بازیگری گپی زده ایم که 

می خوانید.
   به نظر می رســد بازیگری برایتان جدی تر شده. یادم 
است یک زمانی تنها نقش هایی را  بازی می کردید که 
یک جورهایی با خوانندگی و  موسیقی ربط داشته باشد. 
اما در چند کار اخیرتان دیگر آن بند ناف قطع شــده و 
نقش هاتان ربطی به وجه خوانندگی رضا یزدانی  ندارند. 

این روند را آگاهانه پی گرفته اید؟
بله، قطعا. 

  نقطه مشــخصی برای آغاز این جدی شدن در نظر 
دارید؟ یعنی از جایی به بعد فکر کرده باشید که حالا رضا 

یزدانی بازیگر هم  می تواند وجود داشته باشد.
بله، بازیگری برایم از فیلم تیک آف به بعد جدی شد. یعنی 
بعد از این که تیک آف را  بازی کردم، به واسطه ری اکشن ها 
یا  واکنش هایی که از طرف کارگردانان یا هنرپیشــه های 
خیلی مطرح سینما گرفتم که اغلب تعریف کردند و گفتند 
نقش خوب از کار  درآمده و این روند را ادامه بده، به بازیگری 
بیشتر و عمیق تر فکر کردم و به واقع مقوله برایم جدی تر 

شد. 
  البته وقتی از جدی شــدن بازیگری به واسطه مورد 
تأیید قرار گرفتن از سوی شماری از کارگردانان بزرگ 
سینمای ایران  می گویید، یاد روزهای نخست ورودتان 

به سینما می افتم؛ روزهایی که دستیار مسعود کیمیایی 
بودم و شما انتخاب شدید برای بازی در  فیلم سربازهای 
جمعه که به هرتقدیری نشد و آغاز حضور سینمایی تان 
ماند برای حکم. بعدتر با داریوش مهرجویی و چند بزرگ 

 دیگر هم کار کرده بودید.
بله، ولی در تمام آن موارد اولویت حضور سینمایی من 
رضا یزدانی خواننده بود. درواقع همه چیز در خدمت ایجاد 
برند یزدانی بود.  اما وقتی حرف از جدی تر شدن بازیگری 
می زنم، به این معناست که الان دیگر بازیگری یک جنبه 
جدید است که پی می گیرم و در  خدمت هیچ وجه دیگری 

نیست.
  وقتی صحبت از جدی بودن بازیگری می کنید، یعنی 
یک فاکتورها و معیارهایی را برای انتخاب کار مدنظر 
دارید. می توانید  بگویید وقتی نقشی   پیشنهاد می شود، 

براساس چه فاکتورهایی آن را قبول یا رد می کنید؟
کســتینگ، کارگــردان، فیلمنامه، اینهــا مهمترین 

جنبه های کار برایم هستند.
  یعنی هر کاری کــه بازی کرده اید، بــا توجه به این 

فاکتورها انتخاب شده است؟
خب یک وقت هایی آدم کاری را افتخاری بازی می کند یا 
رفاقتی در یک  فیلمی حاضر می شود که در چنین مواردی 

دیگر  نمی شود به این جزییات فکر کرد.
  مثلا کدام نقش های رفاقتی؟

مثلا نقشی که در  فیلم خوک مانی حقیقی بازی کردم. 
البته در آن فیلم خیلی ها رفاقتــی و افتخاری نقش های 

کوتاهی بازی کرده بودند.
  یعنی ناراضی هستید؟  

نه، اصلا. 
  این تنها نقش رفاقتی تان بوده؟

نه، نقش های زیادی را رفاقتی بازی کرده ام. اما در اصل 
و مجموع با رعایت این فاکتورهاست که نقشی را انتخاب 

می کنم.  
  این فاکتورها که می گویید شامل حضور در سریال از 

یادها رفته هم بودند؟
در مورد ســریال از یادها رفته در وهله نخست نقش را 
خیلی دوست داشتم. کارگردان را هم بسیار دوست و هم 

قبولش داشتم. این دو  فاکتور اصلی من در این سریال بود.  
  کســتینگ کار چه؟ بازیگران دیگر کار براتان مهم 

نبودند؟ 
چرا قطعا مهم هســتند. امــا در ایــن کار در جریان 
پیش تولید کستینگ کار خیلی عوض شــد و بازیگران 

زیادی آمدند و رفتند.
  نتیجه نهایی این تغییرات را چگونه می بینید؟

در نهایت کســتینگ از یاد رفته برای تلویزیون کَست 
خوبی  است. یعنی وقتی میترا حجار و بیتا فرهی و حسین 
یاری نقش های مقابلم را  دارند، یعنی با گروه وزینی روبه رو 
هستیم. اینها همه با ســال ها تجربه و محبوبیت به پروژه 

آمده اند و وزن این سال ها را به کار  آورده اند.  
  نقش شما چه؟ آن هم تغییر کرد؟

نه، از همان اول برای این نقش با من صحبت کرده بودند 

و با بازیگر دیگری درباره این نقش حرفی زده نشده بود و از 
همان اول  به خودم پیشنهاد شد.

  کارهای قبلی بهرام بهرامیان را دیده بودید؟ 
بله.  

  وقتی پیشنهاد شد و نقش را هم پذیرفتید، یعنی دیگر 
هیچ مانعی برای بازی در این نقش پیش روتان نبود؟

فقط مشکل زمان بود. یعنی تنها چیزی که باعث می شد 
روی حضور در کار شک داشته باشم، همین مشکل زمان 

بود که آیا  می توانم از پسش بربیایم یا نه.  
  چگونه؟ 

وقتی پیشــنهاد بهرام بهرامیان به دســتم رسید، اول 
درباره اش تردید داشتم و برایم بسیار دشوار بود که بخواهم 
سریال بازی کنم  و یک مدت زمان زیادی را در اختیار پروژه 
باشم. به هرحال می دانید که من فعالیت های موسیقی ام 
بسیار وســیع و گسترده است و  برایم ســخت بود که آن 
فعالیت ها را متوقف کنم و یک سال ونیم وقتم را منحصرا 
در اختیار این سریال قرار دهم. ولی چون ماجرا برایم  جذاب 
بود، ماجرا را مدیریت کــردم و نقش را پذیرفتم و در روند 

تولید سریال ماجرا برایم جذاب تر و جدی تر هم شد.    
  این که نقش تان دارای وجوه منفی بود، این شــما را 

نمی ترساند؟
نه، از همان اول می دانســتم این آدم درنهایت قهرمان 

داستان خواهد شد. که این اتفاق هم افتاد دیگر.
  از کجا می دانستید؟ مردم را می شناختید؟

در فیلمنامه از کاریزمایی که این شخصیت داشت و البته 
از آن عاشق پیشگی که نشان می داد برای به دست آوردن 
عشقش می تواند  دســت به هر کاری بزند، معلوم بود که 
مردم این شخصیت را دوست خواهند داشت. می بینیم که 

این اتفاق هم افتاد دیگر.
  یعنی از واکنش ها راضی هستید؟

قطعا. خیلی، خیلی. الان شما بروید سه پست آخر مرا 
ببینید، زیر هر کدام شان شش- هفت هزار کامنت هست. 
کامنت ها را بخوانید  متوجه گرفتن این کاراکتر خواهید 
شــد که گفته اند و اعتراض کرده اند که »قهرمان چرا در 
میانه کار از داستان خارج شــده« یا »این  شخصیت چرا 

کشته شده« و اعتراضاتی از این قبیل.
  گفتید از همان ابتدا می دانستید این سریال خواهد 

گرفت؟
بله، البته نه این که منظورم رقابت ماه رمضانی باشد نه. 
این سریال اصلا قرار نبود در ماه رمضان پخش شود و اصلا 
قرار بود  هفتگی روی آنتــن برود. تازه یک ماه مانده به ماه 

رمضان بود که خواستند این سریال به پخش برسد.  
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اشیای بزرگ یا سنگین و 
همچنین ظروف شیشه ای ، ظروف 

چینی و سایر اشیای شکستنی 
و ظروف حاوی مواد خوراکی و 

شیمیایی  را در قفسه های پایین 
کابینت و کمد قرار دهید.

8 بند مهم قرارداد ویلموتس
 سرمربی جدید تیم ملی پروازی نیست، مرخصی هایش مشخص است و مالیات نمی دهد؛ فدراسیون 

هم باید امکانات رفاهی مثل خانه، خودرو، موبایل، اینترنت،  بلیت هواپیما و... در اختیارش بگذارد

شهروند| دیگر کم کم باید باور کنیم که تیم ملی مان شکل و شــمایل فوتبال بلژیک را به 
خود بگیرد؛ وقتی سراغ مارک ویلموتس رفته ایم، انتظاری جز این هم نباید داشته باشیم. از 
آنجایی که ما ایرانی ها معمولا بدون حاشیه نمی توانیم کاری انجام بدهیم، حضور ویلموتس 
هم حواشی زیادی داشته است. بررســی برخی نکات درباره سرمربی سابق تیم ملی بلژیک 

می تواند قابل توجه باشد.

ویلموتس پروازی نیست
قرارداد ویلموتس با فدراســیون فوتبال هنوز به صورت رسمی به امضا نرسیده است اما مهدی تاج و مدیران فدراسیون او را به 
صورت رسمی سرمربی تیم ملی معرفی کرده اند. منتهی تا وقتی که قرارداد به صورت رسمی منعقد نشود، نمی توان ویلموتس 

را سرمربی تیم ملی قلمداد کرد. پیش از این، در رسانه ها خبری منتشر شده بود مبنی بر این که در جریان مذاکرات طرفین به 
خاطر پروازی بودن به اختلاف خورده اند، چون ویلموتس انتظار داشته فقط برای تمرینات، اردوها و مسابقات تیم ملی در 
تهران حضور داشته باشد. با این حال رئیس فدراسیون فوتبال این خبر را رسما تکذیب و تأکید کرد که ویلموتس در ایران 

حضوری دایمی خواهد داشت.

فقط 3 دستیار خارجی
ویلموتس طبق قرارداد تنها می تواند از ســه دستیار خارجی 
در کادر فنی تیم ملی اســتفاده کند و فدراسیون به خاطر تجربه 
همکاری   با کی روش در این زمینه سختگیری زیادی داشته است. 
مانو فررا اســپانیایی، تیری وریانس و هرمان دی لانتشیر بلژیکی 
دستیاران خارجی ویلموتس هســتند. بقیه اعضای کادر ایرانی 
خواهند بود و توسط فدراسیون به ویلموتس معرفی خواهند شد و 
تا دوشنبه اسامی کامل اعضای کادر فنی تیم ملی اعلام خواهد شد. 
گفته می شــود مارکار آقاجانیان یکی از همین نفرات است و طبق 
اعلام تاج تعداد دستیاران ایرانی افزایش پیدا کرده است. تاج درباره 
بحث دستیاران سرمربی گفته: »در اواخر سرمربیگری کی روش در 
تیم ملی، ۱۰ یا ۱۱ دســتیار خارجی در تیم ملی بود که در قرارداد 

با این مربی بلژیکی، تعداد دستیاران به ۲ یا ۳ دستیار کاهش 
یافته است و مربیان ایرانی اضافه شده اند.«

پول ویلموتس را چه کسی می دهد؟
تنها دلیل عدم انعقاد قرارداد مباحث مالی بوده است که مهدی تاج روز گذشته درباره آن گفت: »هنوز 

بحث هایی مثل حوزه مالی مانده است و چیزی نیست که در اختیار فدراسیون فوتبال باشد که در یک 
جلسه رئیس فدراسیون یا هیأت رئیسه تصمیم بگیرند این کار را انجام دهند یا خیر.« نکته قابل تأمل 
اینجاست که مدیران فوتبال از چه طریقی می خواهند دستمزد ویلموتس و دستیارانش را در این شرایط 
سخت اقتصادی پرداخت کنند. تاج بر چه اساس و منطقی اعلام کرده مباحث مالی دست آنها نیست؟ آیا 

باز هم قرار است فدراسیون به وزارت ورزش و دولت برای پرداخت پاداش و حقوق مربیان خارجی تیم ملی 
فشار بیاورد؟ جالب اینجاست که سفارت ایران در بروکسل بلژیک موضوع پرداخت پول ویلموتس را تکذیب 
کرده است. پیش از این هم شنیده شده بود پول قرارداد ویلموتس از محل درآمدهای ایران در فیفا به او پرداخت 
خواهد شد، منتهی هیچ شفاف سازی درباره این مسأله انجام نشده است و مهدی تاج باید به جامعه فوتبال 

توضیح بدهد که چرا چنین حرفی زده و منظورش از باقی ماندن بحث های مالی چیست؟

مرخصی بی مرخصی
مرخصــی و ماموریت هــای مارک 
ویلموتــس مثل کارلــوس کی روش 
نیســت که اکثر روزهای  ســال را در 
خارج از ایران سپری کند. این مربی با 
هماهنگی شــخص رئیس فدراسیون 
به مرخصی مشــخص در طول  سال 
خواهــد رفت که گفته می شــود به 8 
هفته می رســد. ماموریت های او برای 
سفرهای خارجی و شرکت در اجلاس 
و مراسم های مختلف و بررسی عملکرد 
لژیونرها با هماهنگی فدراسیون انجام 

می شود. 

جلوگیری از تکرار فاجعه
طبق توافق انجام شده و برنامه ای که فدراسیون از مدت ها قبل داشت، تمام سرمربیان تیم های ملی باید زیرنظر ویلموتس 
کار خود را انجام بدهند و این مربی باید نظارت دقیق روی مسابقات و برنامه های تمرینی آکادمی ملی فوتبال داشته باشد. البته 
این بند در قرارداد کی روش هم وجود داشت اما زور فدراسیونی ها به کی روش برای اجرای این بند قرارداد نمی رسید. 
برای جلوگیری از تکرار فاجعه اختلاف بین سرمربیان تیم ملی بزرگسالان و امید هم فدراسیون به ویلموتس تأکید 
کرده بدون هیاهو و با درنظرگرفتن اولویت ها بازیکنان زیر 23 سال در اردوی تیم ملی بزرگسالان یا امید درصورت 

همزمان بودن شرکت خواهند کرد.
ماجرای پاداش صعود به 

جام جهانی
طرفین  می شود  گفته 
برای پرداخت 10 درصد از 
پاداش های کنفدراسیون 
فوتبال آسیا و فیفا به ویژه 
برای صعود به جام جهانی 
به ویلموتس و دستیاران 
توافــق  خارجــی اش 
کرده اند اما هنوز مدیران 
نقدی  پاداش های  دقیق 
مربــی بلژیکــی برای 
مســابقات  در  پیروزی 
رســمی  و  دوســتانه 
است.  نشــده  مشخص 
طبیعتا غیبت غیرموجه 
مسابقات  و  تمرینات  در 
رفتار  هرگونه  و  تیم ملی 
خارج از قرارداد از سوی 
جریمه  شامل  ویلموتس 
نقدی می شود. همچنین 
درصورتی  شده  شنیده 
به  نتواند  تیم ملــی  که 
جام جهانــی 2022 قطر 
صعــود کند، قــرارداد 
خواهد  فسخ  ویلموتس 

شد.

مالیاتش را فدراسیون می دهد
هرچند مدیران فدراســیون فوتبال درباره جزییات توافق و مذاکرات 
مالی با مارک ویلموتس هیچ شفاف سازی انجام نداده اند اما رسانه های 
بلژیکی خبر از توافق 1.3 میلیون یورویی داده اند. مهمترین مسأله هم این 
است که پرداخت مالیات قرارداد سرمربی جدید تیم ملی هم درست مثل 
کی روش برعهده فدراسیون فوتبال است و اسناد و مدارک آن برای ارایه به 
اداره مالیات بلژیک باید در اختیار ویلموتس قرار بگیرد. البته طرفین توافق 
کرده اند که به خاطر همین موضوع بحث مالیاتی رقم دقیق قرارداد بین 

آنها محرمانه بماند. 

اختصاص خانه، خودرو، اینترنت، موبایل و بلیت هواپیما
فدراســیون فوتبال باید خانه بــا امکانات کامل،  خــودرو، اینترنت 
پرســرعت،  تلفن همراه، بلیت رفت و برگشت هواپیما درجه بیزینس 
برای مرخصی و ماموریت های ویلموتس درنظر بگیرد. اگر برای شرکت 
در اجلاس های جهانی،  مراسم هایی که توسط فیفا کنفدراسیون فوتبال آسیا 
برگزار می شود یا حتی ملاقات با لژیونرها ویلموتس بخواهد به خارج از ایران 
ســفر کند،  هزینه ایاب و ذهاب و خوراک و اقامت ویلموتس در آن کشورها 
برعهده فدراسیون فوتبال خواهد بود. درباره سایر آپشن های رفاهی و خدماتی 

این قرارداد هنوز خبری به بیرون درز پیدا نکرده است.

تابعیت از قرارداد اسپانسرینگ
ویلموتس باید تابع قراردادهای اسپانســرینگ فدراسیون فوتبال باشد و 
مثل کی روش نمی تواند از قراردادها برای خودش سهم بخواهد. به این ترتیب 
سرمربی تیم ملی دیگر از اسپانســر لباس نمی تواند درخواست دریافت پول 
داشته باشد و ویلموتس باید با اسپانسر فدراسیون و سایر تیم های ملی هم 
همکاری داشته باشد و تمام مصاحبه هایش با هماهنگی فدراسیون انجام شود. 

گفت وگوی » شهروند«  با رضا یزدانی و 
بازی اش  در سریال رمضانی »ازیادها رفته«

شما بروید سه پست آخر مرا ببینید، زیر 
هر کدام شان شش- هفت هزار کامنت 

هست. کامنت ها را بخوانید  متوجه گرفتن 
این کاراکتر خواهید شد

می دانستم قهرمان 
داستان خواهم شد


